

致：童軍/深資童軍支部團員及家長
副本：區總監、副旅長、各支部領袖、政務委員及顧問老師

通告第 2024/12 號
2024 年 10 月 18 日

2024 年香港童軍大會操

總會定於本年10月舉行2024年香港童軍大會操，讓各童軍成員聚首一堂，覆誓童軍誓詞，重申「對神明，對國家，盡責任；對別人，要幫助；對規律，必遵行」的承諾。會操典禮將頒發各支部最高獎章證書和全港性錦標，並頒授功績榮譽獎勵。歡迎各童軍成員參加，詳情臚列如下：



(1) 活動日期：

日期	時間	地點
2024 年 10 月 27 日 (星期日)	09 : 30 ~ 13 : 00	香港大球場 (香港掃桿埔東院道 55 號)

(2) 活動費用：全免

(3) 集合時間：09 : 30

(4) 集合地點：香港大球場門口 (近東翼)

(5) 解散時間：13 : 00

(6) 解散地點：香港大球場

(7) 其它事項：

- 各團員需穿著整齊童軍制服。
- 各團員需於活動前進食早餐。
- 各童軍團員需帶備童軍紀錄冊、水樽、書寫工具及個人藥物。
- 如天文台在活動前 3 小時發出紅色暴雨警告或懸掛 8 號或以上風球，此活動將會取消。
- 如對本次活動有任何查詢，請與本旅旅長郭沛民先生(6995-8896)聯絡。

港島第四十八旅旅長

郭沛民



To : Scout Troop/ Venture Scout Unit Members & Parents

Cc : DC, AGSL, Leaders, Lay Members & Consultant Teacher

Circular No. 2024/12

18th October 2024

Hong Kong Scout Rally 2024

The Hong Kong Scout Rally is an annual event of the Association where all Scouts gather to reaffirm the Scout Promise in pledging our duty to God and to the Country, to help other people and to keep the Scout Law. Certificates of youth members' highest awards, major trophies and merit awards will also be presented. Details are listed as below:



(1) Activity Details:

Date	Time	Location
27 th October 2024 (Sunday)	09 : 30 ~ 13 : 00	Hong Kong Stadium (55 Eastern Hospital Road, So Kon Po, Hong Kong)

(2) Activity Fee: Free of charge

(3) Assembling Time: 09 : 30 **(4) Assembling Place:** East Side Entrance, Hong Kong Stadium

(5) Dismissing Time: 13 : 00 **(6) Dismissing Place:** Hong Kong Stadium

(7) Others:

- a. All members must wear scout uniform.
- b. All members are required to have breakfast before attending the activity.
- c. All members should bring his/her record book, water bottle, writing instrument & personal medicine.
- d. If Red Rainstorm Signal; or Tropical Cyclone No.8 Signal or higher are issued 3 hours before the activity, the activity would be cancelled.
- e. For enquiries, please contact Group Scout Leader, Mr. Pitman Kwok at 6995-8896.

Pitman Kwok

Group Scout Leader of 48th HKG